
PROTOKÓŁ
z obrad XVII Sesji VI kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim odbytej

dnia 15 maja 2012r.
Porz  ą  dek obrad:  
1. Otwarcie obrad XVII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad XVI  Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między sesjami Rady 
Miejskiej.
4.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok.

5. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Brześć Kujawski na lata 2012-2020. 
6.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zasad i trybu udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy obiektach wpisanych do rejestru 
zabytków. 
7. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zasad, na jakich przewodniczącym organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych przysługują diety oraz zwrot kosztów podróży 
służbowych.

8. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 
pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych z tytułu osiągnięcia 
wysokiego wyniku sportowego. 

9.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego ( Budowa 
sieci wodociągowej i kanalizacji Falborek).

10.  Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego (  Budowa 
kanalizacji  sanitarnej, wodnej i deszczowej do Brzeskiej Strefy Gospodarczej Pikutkowo – 
Machnacz).
11.  Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  długoterminowej  na 
finansowanie  planowanego  deficytu  budżetu  jednostki  samorządu  terytorialnego  (  Zakup 
sprzętu  do  konserwacji  urządzeń wodnych,  sanitarnych  i  melioracyjnych-  agregat 
prądotwórczy, samochód asenizacyjny).
12. Rozpatrzenie wniosku  w sprawie zlecenia przez Radę Miejską Komisji Rewizyjnej kontroli 
Zakładu Obsługi Oświaty  w celu zbadania prawidłowości zatrudnienia  dyrektora jednostki 
organizacyjnej.
13. Interpelacje i zapytania.

14. Wolne wnioski.

15. Zakończenie obrad XVII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Ad 1.Otwarcie obrad XVII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
Otwarcia obrad XVII Sesji VI kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim dokonał  Przewodniczący 
Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński, informując, że w obradach uczestniczy  15 radnych (lista obecności 
w załączeniu). 
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki;
Z-ca Burmistrza Brześcia Kujawskiego – Pan Paweł Małas;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Sekretarz Gminy – Pan Leszek Ołdyński;



Dyrektor  Zakładu Usług Komunalnych – Pan  Waldemar Kamiński;
Naczelnik Wydziału Spraw Obywatelskich i Promocji – Tomasz Chymkowski;
Radca Prawny – Pan Wojciech Borkowski;
Kierownicy jednostek organizacyjnych;
Sołtysi;
Pozostali goście.
Przewodniczący RM  zapytał czy ze strony Radnych są propozycje  ewentualnej zmiany do przygotowanego 
porządku obrad  dzisiejszej sesji. Nikt nie zgłosił uwag. Wobec tego Przewodniczący RM M. Golasiński 
przystąpił do realizacji  porządku obrad.

Ad 2. Przyjęcie protokołu z obrad XVI  Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Rada Miejska czternastoma głosami „za”, przy jednym głosie wstrzymującym się”
 i  braku głosów „przeciwnych” przyjęła protokół

z obrad  XVI Sesji VI kadencji Rady Miejskiej.

Ad 3.  Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między sesjami 
Rady Miejskiej.
Burmistrz  Wojciech  Zawidzki przedstawił  zadania,  które były realizowane między obradami Sesji 
Rady Miejskiej tj: rozstrzygnięty został przetarg na kanalizację przy ul. Krakowskiej, Głowackiego, 
Targowej i Rybaki z terminem rozpoczęcia robót na koniec maja; rozpoczęty został etap II utylizacji 
azbestu w 31 gospodarstwach; rozpoczęty został przetarg na remont remizy OSP w Sokołowie z 
budową garażu oraz remont wieży ratuszowej w Brześciu Kujawskim; ogłoszony został przetarg na 
przebudowę dróg w miejscowości Wieniec – Zalesie;  realizowany jest kolejny etap budowy drogi 
w  Kąkowej  Woli;  sprzedana  została  kolejna  działka  budowlana  przy  ul.  Hanki  Sawickiej; 
ostatecznie zostało podpisane tzw. „dotacji drzewkowej”; rozpoczęte zostały inne projektowane na 
ten  rok  dokumentacje  inwestycyjne  jak  również wszystkie  inne  sprawy leżące  w  kompetencji 
Burmistrza i pracowników Urzędu. 

Przed przyst  ą  pieniem do omawiania uchwa  ł  , Przewodnicz  ą  cy Rady Miejskiej Marek   
Golasi  ń  ski  poinformowa  ł  ,    ż  e   w  szystkie  projekty  uchwa  ł   by  ł  y  omawiane  na   
posiedzeniach Komisji Rady Miejskiej w dniu 26 kwietnia 2012  r.    i 11 maja 2012r. w   
zwi  ą  zku z tym  przyst  ą  pi  ł   do rozpatrywania i  przyjmowania uchwa  ł  .  

Ad 4.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła piętnastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2012 rok

Ad 5.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 
Brześć Kujawski na lata 2012-2020. 
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła piętnastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Brześć Kujawski na lata 2012-2020. 



Ad 6.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zasad i trybu udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy obiektach wpisanych do rejestru 
zabytków. 
Radny Ryszard Szeleziński  przekazał,  że  na  posiedzeniach  komisji  w dniu  26  kwietnia  br.  był 
omawiany ten temat, na którym przedstawił swoje wątpliwości do powyższej uchwały a mianowicie 
do sprawy finansowania zabytków na terenie Gminy Brześć Kujawski.  Dodał również, że nikt nie 
był przeciwny ani  sam radny  ani pozostali radni odnośnie finansowania remontu klasztoru. Wobec 
tego dopowiedział,  że jest zdziwiony i przykro mu,  że przez niektórych  mieszkańców Brześcia 
Kujawskiego jest  pomawiany o to,  że jest  przeciwny partycypowaniu przez  Gminę w kosztach 
remontu klasztoru.
Przewodniczący RM M. Golasiński przekazał,  że nikt nie był przeciwny w kwestii finansowania 
klasztorku,  spory,  które  miały miejsce na tym posiedzeniu  dotyczyły sformułowaniu   zapisu  w 
uchwale. 
Radny Ryszard Szeleziński dopowiedział, że nie chodzi o radnych tylko o niektórych mieszkańców 
gminy. 

Radni  nie  wnieśli  więcej   uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła jedenastoma głosami „za”,przy czterech głosach „wstrzymujących się” 
i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zasad i trybu udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy obiektach wpisanych do rejestru 

zabytków. 

Ad 7. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zasad, na jakich przewodniczącym organów 
wykonawczych  jednostek  pomocniczych  przysługują diety  oraz  zwrot  kosztów  podróży 
służbowych.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła piętnastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zasad, na jakich przewodniczącym 
organów wykonawczych jednostek pomocniczych przysługują diety oraz zwrot kosztów 

podróży służbowych.

Ad 8.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad, trybu przyznawania i 
pozbawiania  oraz  rodzajów  i  wysokości  stypendiów  sportowych  z  tytułu  osiągnięcia 
wysokiego wyniku sportowego. 
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła piętnastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  szczegółowych zasad, trybu przyznawania 
i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych z tytułu osiągnięcia 

wysokiego wyniku sportowego. 

Ad 9.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 



finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego (  Budowa 
sieci wodociągowej i kanalizacji Falborek).
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła piętnastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego.

Ad 10. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego (  Budowa 
kanalizacji  sanitarnej, wodnej i deszczowej do Brzeskiej Strefy Gospodarczej Pikutkowo – 
Machnacz).
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła piętnastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego.

Ad 11.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 
finansowanie  planowanego  deficytu  budżetu  jednostki  samorządu  terytorialnego  (  Zakup 
sprzętu  do  konserwacji  urządzeń wodnych,  sanitarnych  i  melioracyjnych-  agregat 
prądotwórczy, samochód asenizacyjny).
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska przyjęła piętnastoma głosami „za”,przy braku głosów „wstrzymujących się” 

i  braku głosów „przeciwnych” uchwałę w sprawie  zaciągnięcia pożyczki długoterminowej na 
finansowanie planowanego deficytu budżetu jednostki samorządu terytorialnego.

Ad 12. Rozpatrzenie wniosku  w sprawie zlecenia przez Radę Miejską Komisji Rewizyjnej kontroli 
Zakładu  Obsługi  Oświaty   w  celu  zbadania  prawidłowości  zatrudnienia   dyrektora  jednostki 
organizacyjnej.
Radni nie odnieśli się do zasadności wniosku radnego omawianego na poprzedniej sesji, wobec tego 
przystąpiono do głosowania.
Przewodniczący RM M. Golasiński zapytał kto jest za przyjęciem wniosku w sprawie zlecenia przez 
Radę Miejską Komisji  Rewizyjnej  kontroli  Zakładu  Obsługi  Oświaty  w celu  zbadania  prawidłowości 
zatrudnienia  dyrektora tej jednostki organizacyjnej? Następnie przedstawił wyniki głosowania podał, że 
„za”  wnioskiem  opowiedziało  się czterech  radnych  ,  pięciu  „się wstrzymało”  i  czterech  było 
„przeciwnych”, co w związku z tym Radny Mariusz Czyżniejewski zwrócił uwagę, że źle zostało 
podane gdyż „za” opowiedziało się pięciu radnych. Wniesiono również uwagę,  że w głosowaniu 
uczestniczyło 15 radnych  a policzono głosy 13 radnych. W związku z zaistniałą sytuacją 
Przewodniczący  RM  Marek  Golasiński  zarządził  reasumpcję głosowania.   Przystąpiono  do 
ponownego głosowania.



Rada Miejska pięcioma głosami „za”, pięcioma głosami „wstrzymującymi się”     i  pięcioma 
głosami „przeciwnymi” odrzuciła  wniosek w sprawie zlecenia przez Radę Miejską Komisji 
Rewizyjnej kontroli Zakładu Obsługi Oświaty  w celu zbadania prawidłowości zatrudnienia 

dyrektora jednostki organizacyjnej.

Ad 13. Interpelacje i zapytania.
Nikt nie zgłosił interpelacji ani zapytania.
Ad 14. Wolne wnioski.
Radny Janusz Barański  poprosił aby w miejscowości Wieniec przy drogach posadzić jakieś kwiaty,  żeby 
jakoś to wyglądało. Radny Barański zapytał czy nie byłoby można usunąć tych znaków drogowych, które 
stoją przy torach na drodze z Brześcia Kujawskiego w kierunku Wieńca, tory te są już nie użyteczne.
Burmistrz W. Zawidzki  odnośnie zasadzenia kwiatów poinformował, że postaramy się  to zrobić w takich 
miejscach  najbardziej  odpowiednich.  Najważniejsze,  żeby  te  kwietniki  przetrwały,  żeby  nie  zostały 
poniszczone. Jeżeli chodzi o te tory i znaki tam stojące Burmistrz przekazał, że pismo było wystosowane w 
tej  sprawie   do  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich  w  Bydgoszczy  i  nic  nie  poskutkowało,  w  takim  razie 
wystosujemy ponownie pismo.
Radny Rady Powiatu Jacek Jabłoński na wstępie podziękował wszystkim radnym za uchwałę w sprawie 
szczegółowych zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów i wysokości stypendiów sportowych 
z tytułu osiągnięcia wysokiego wyniku sportowego. Następnie zapytał czy są podejmowane jakieś działania 
w sprawie powstawania nielegalnych wysypisk śmieci i jak temu przeciwdziałać? Radny Jabłoński zapytał 
również  o stadion miejski  czy jest opracowana jakaś koncepcja wykorzystywania tego stadionu, zapytał 
odnośnie  trawy na tym stadionie,  która  nierówno wschodzi  czemu tak jest? Kolejne pytanie dotyczyło 
Pawła Abbotta, który zdobył wicemistrzostwo polski w piłce nożnej, czy Gmina nie mogłaby go w jakiś 
sposób zareklamować?
Burmistrz W. Zawidzki na temat Pana Pawła Abbotta przekazał, że cieszy się, że mamy takiego zawodnika, 
który tak  daleko  doszedł,  ale  na  obecną chwilę nie  da  konkretnej  odpowiedzi.  Na  temat  nielegalnych 
wysypisk Burmistrz przekazał,  że trudno jest odpowiadać za kogoś, kto nie umie się zachować i wyrzuca 
śmieci gdzie się da, ale jest nadzieja, że dzięki tej nowej ustawie dotyczącej utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach coś się poprawi,  że będzie mniej  tego nielegalnego wywożenia  śmieci.   Na temat trawy na 
stadionie Burmistrz powiedział,  że nas też to nie pokoi ale cały czas kontrolujemy i podpowiadamy,  że 
murawa powinna być  zrobiona z godnie z odpowiednią technologią i jeżeli przy odbiorze nie będzie nas to 
zadowalać to poprosimy o ocenę specjalistę. 
Sołtys sołectwa Guźlin Henryk Hybiński podziękował wszystkim radnym za uchwałę dotyczącą ryczałtu dla 
sołtysów, ale dokładnie nie wie w jakiej wysokości będzie wypłacane? Następnie zapytał o jednostkę OSP w 
Dubielewie, która swego czasu wynajmowała obiekty osobom pracującym przy autostradzie czy prawdą 
jest, że Urząd Gminy zapłacił pewną kwotę za odbiór energii elektrycznej?  Dodał, że jeżeli ktoś wynajmuje 
to powinien za siebie płacić.
Przewodniczący RM M. Golasiński odnośnie ryczałtu dla sołtysów wyjaśnił,  że forma płatności ryczałtu 
sołtysom była  omawiana na spotkaniach z sołtysami, ale  w  § 2, ustępie 1 uchwały jest zapisane:  „1.  
Ustala się sołtysowi zryczałtowaną dietę w kwocie 150 zł. miesięcznie.”
Burmistrz W. Zawidzki na temat płacenia za energię elektryczną za wynajem przekazał, że Gmina 
rzeczywiście pokrywała te koszty, obiekt ten jest na naszym terenie i licznik jest na naszym stanie a 
działania  były  podjęte  bez  naszej  wiedzy  przez  jednostkę,  tym  bardziej,  Firma,  która  tam 
wynajmowała już nie wynajmuje więc trudno jest wyegzekwować pieniądze, wobec tego na razie 
pokrywane jest z budżetu gminy.
15. Zakończenie obrad XVII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
Przewodniczący RM Marek Golasiński  podziękował wszystkim za przybycie,  udział i  zakończył obrady 
XVII Sesji VI kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.

Protokół sporządziła: Magdalena Mierzwicka.


